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Interpelacja 

W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o ustawienie większej ilości ławek w Parku 

1m. Polskiej Organizacji Wojskowej przy ścieżce zgodnie z załączonym rysunkiem. Uważam, 

że wniosek jest zasadny, ponieważ mieszkańcy często korzystają z parku i chcieliby mieć 

możliwość odpoczynku. Brak wystarczającej ilości ławek jest dla nich sporym utrudnieniem. 

Ponadto proszę o rozważenie możliwości wykonania placu zabaw w tym parku, który byłby 

znakomitym uzupełnieniem placu zabaw, który znajduje się obok Szkoły Podstawowej nr 2. 

Na istniejącym placu zabaw koło SP 2 w dni słoneczne elementy placu zabaw mocno nagrzewają 

się przez co dzieci nie mogą z niego korzystać. 

Proszę o pozytywne rozpatrzenie wniosków. 






